
Referat bestyrelsesmøde. 24-06-2014 
Tilstede : Mie, Kent ,Hanne, Annika , 
 
Have 162: vi skal have beskrevet hvilke problemer der er med grunden, og lave en 
indsigelse  til forbundet,  som  så retter henvendelse til kommunen. Grunden er ubrugelig 
p.t.  
annika skriver til havelejeren hvad vi foretager os. 
Vi skrev en mail til Kredsen, hvori vi beskrev vores problemer. 
 
 
 
Vi har vedtaget at Kalle står for veje og dræn, og havevandringer. 
Annika påtager sig sekretærposten istedet. 
 
Kalle fortæller at der er kun tre havelejere der ikke har taget fat, efter han har rettet 
henvendelse til dem.  
 
Vi Har sendt breve ud til 3 haveejere-  de skal komme til næste bestyrelsesmøde  ( den 4 
juli kl 17)  ang misligholdelse af deres haver. 
Inge, fælleshusbestyrer , er indkaldt til kl 18.30, for at høre om den nye beskrivelse af 
stillingen.  
 
Aktivitetsudvalget kører perfekt, og knoklede løs og fik alt til at spille super til Sankt Hans 
arrangementet. Det sprudler af initiativ og virkelyst.  
 
Jubilæumsfest : 
Indbydelsen er rettet til. Og godkendt...Mie står for tilmelding.  
Vi fik en opdatering af informationer fra aktivitetsudvalget.  
Der vil løbende blive opdateret på hjemmesiden, hvad de foretager sig.  
 
Kalle og Annika går havevandring kl 17 i morgen 25-6-2013 
 
Vi vil undersøge om vi kan få en container gratis, Hanne beder sin datter som er speditør 
om at undersøge hvordan og hvorledes.  
 
Generalforsamlingsreferat. Den er kun sendt ud til syv personer. Hanne sørger for at 
scanne listen , Annika udsender.  
 
Affaldshåndtering: Hanne skriver en pædagogisk beskrivelse af hvordan man skal 
håndtere sit affald . 
 
 
Div. 


